
Årsberetning, badminton ungdom 2018/2019 

 

Endnu en sæson er overstået.  

Vi startede lidt sent op, da vi havde træner mangel, men 2 forældre (undertegnede) valgte at starte 

børnene op med de badmintonevner vi nu havde. 

Det startede godt ud med omkring 12-15 børn fordelt lige fra 2. klasse til 9. klasse i tidsrummet fra 17.15-

18.30.  

Der kom flere til og på et tidspunkt var vi oppe på 22 børn, så vi skulle til at overveje om børnene skulle 

deles op, så vi udnyttede den sidste time fra 18.30-20.00, men da vi igen er udfordret på træner, så valgte i 

at forsætte uden opdeling.  

Der har været mange nye spillere, så niveauet har været meget forskelligt.  

Vi har i løbet af sæsonen holdt et par arrangementer. Vi forsøgte i efteråret at holde forældre/barn 

turnering, men der var ikke opbakning nok, så den aflyste vi, for at forsøge igen i det nye år. Vi fik afholdt et 

godt forældre/barn arrangement i januar. 

Det sidste arrangement holdte vi lige før sæsonafslutning i april. Vi lavede en turnering, spiste aftensmad 

sammen og til sidst hyggede med en omgang Versus.  

Der arbejdes på at få en træner til næste sæson, da vi ikke synes de får nok kvalitetstræning. 

 

/Badmintonudvalget 

Søren Vinther og Malene Errebo   

 


